

PERMOHONAN KEMASUKAN KE PRASEKOLAH KPM DAN MANUAL PENGGUNA SISTEM E-PRASEKOLAH

g. Semak Keputusan setelah diumumkan

Pastikan id pengguna dan katalaluan yang diguna untuk membuat semakan adalah id dan katalaluan yang sama semasa permohonan dibuat.

The screenshot shows the E-Prasekolah portal interface. At the top, there is a navigation bar with 'Semakan' highlighted in yellow. A red arrow points to this button. Below the navigation bar, there is a header for 'KEMENTERIAN PENDIDIKAN MALAYSIA'. The main content area contains several cards: 'Berang Permohonan Prasekolah', 'Semakan dan Kemajuan Permohonan', 'Bantuan Permohonan', 'Status Pendaftaran', and 'FAH / Soalan Lain'. A yellow callout box with a red border contains the text: 'Klik butang SEMAKAN untuk menyemak keputusan'.

Semakan Permohonan					
Nama	Mykid	Tarikh Mohon	Sekolah Dimohon	Status	Tindakan
YOW ROU YU	130XXXXXXX	26/04/2017	SJK(C) CHUNG HUA MANTIN (NBC4062)	Berjaya Cetak Surat	

SK BANIR (ABA0003)
KG. BANIR, TAPAH ROAD, BATANG PADANG
35400 TAPAH
PERAK
Telefon : 05-4270085 / Faks : 05-4270085

Ruj. Kami : SKBANIR.3/2/4 JLD 2 ()
Tarikh : 05/08/2017

ABDULLAH
AMPANG
432 AMPANG
SELANGOR

Tuan,

TAWARAN KEMASUKAN KE KELAS PRASEKOLAH TAHUN 2017

Dengan hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

2. Suka-cita dimaklumkan bahawa Jawatankuasa Pemilihan Murid telah berjaya menawarkan tempat kepada anak/anak jagaan tuan **ABDULLAH** (No. Mykid : 1203XXXX5679) di kelas prasekolah **SK BANIR**.

3. Sehubungan dengan itu, tuan bersama-sama anak/anak jagaan diminta hadir untuk mendaftar dan mengikuti sesi taklimat seperti butiran yang berikut:

Tarikh : 02 Januari 2018 (Selasa)
Masa : 8 : 00 PAGI
Tempat : DEWAN SETIA

4. Kegagalan tuan mendaftar anak/anak jagaan adalah dianggap tidak berminat dan menolak tawaran ini. Kerjasama dan perhatian tuan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian.

"SEHATI SEJIWA
"BERKHIDMAT UNTUK NEGARA"

Saya yang menurut perintah,

(Guru Besar)
SK BANIR

Ini adalah cetakan komputer dan tidak memerlukan tandatangan

PERMOHONAN KEMASUKAN KE PRASEKOLAH KPM DAN MANUAL PENGGUNA SISTEM E-PRASEKOLAH

Tatacara Permohonan Rayuan

Permohonan Rayuan bermula 5 Ogos hingga 20 Ogos 2024 (tertakluk kepada pindaan).

Bagi permohonan secara dalam talian, permohonan rayuan boleh dibuat sendiri oleh ibu bapa/penjaga melalui laman E-Prasekolah (Pastikan id pengguna dan katalaluan yang diguna untuk membuat rayuan adalah id dan katalaluan yang sama semasa permohonan dibuat) atau melalui sekolah/institusi yang dipohon semasa permohonan awal atau PPD/PPW/JPN.

Bagi permohonan secara manual, permohonan rayuan boleh dibuat oleh ibu bapa/penjaga melalui sekolah/institusi yang dipohon semasa permohonan awal atau melalui PPD/PPW/JPN.

Rayuan Secara Dalam Talian

